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Z A P I S N I K 

sa 129. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 14. prosinca 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za financije i proračun, Davorka 

Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Ivana Pleše, 

Narodna knjižnica i čitaonica Delnice, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Tania 

Mulc, pedagoginja u Dječjem vrtiću „Hlojkica“ Delnice, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, 

Goran Štimac, GSC Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija 

Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Odsutni: Iva Žagar, Indira Rački Joskić umjesto koje sjednici prisustvuje Ivana Pleše, Mirna 

Janeš, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje Tania Mulc, Alen Udovič umjesto kojeg 

sjednici prisustvuje Goran Štimac. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Odrađeno je Gradsko vijeće na kojem su donesene izmjene proračuna za prošlu i proračun za 

ovu godinu. Odrađen je i Odbor za proračun i financije. 

- Rad na reviziji učinkovitosti gradskog stadiona. 

- Kontinuirani rad na lokalnim porezima, komunikacija sa strankama. 

- Izračuni za jednokratne otplate stanova sa stanarskim pravom. 

- Komunikacija s „Beton Lučko“ vezano za plaćanje kamata. 

- Sastanak s revizorom, pročelnikom PGŽ Ureda državne revizije. 

- Proslijeđena su sredstva za plaće proračunskim korisnicima. 

- Usklađenje s računovodstvom, kontrola bilance i kartica, usklađivanje kartica. 

- Isplaćena su sredstva za financiranje političkih stranaka za ovu godinu. 

- Rad na preknjiženju nakon rebalansa. 

- Izvješće za punionice za e-bicikle. 

- Prošli smo na WiFi4EU „najbržem prstu“ – realizacija ide iduće godine. 

- Objava opisa projekta Lovačke ulice na Web stranici. 

- Isplata plaća za Program „Zaželi“, isplate oborima i komisijama, ugovor o umjetničkom nastupu 

za klapu Iskon. 

 

IVANA PLEŠE 

- Rad na obradi i uvođenju novih knjiga, kupljenih i dobivenih, kontakt korisnika glede zakasnina. 

- Pričaonica priča, Kreativna radionica, snimljena je radijska emisija Čitateljski kutak. 

- Dogovori i pripreme za čitanje, kreativne radionice za štićenike Doma za stare i nemoćne osobe. 

- Uređivanje izloga, priprema za kreativne radionice na Delničkoj adventskoj bajci. 

- Popis imovine. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Na Upravnom sudu u Rijeci na rješavanju je predmet za Ministarstvo državne imovine za V2, 

imamo informaciju da će presuda biti objavljena 18. 12., da je sve u redu i da ćemo moći ići u 

naplatu komunalne naknade. 



- Obilazak terena vezano za izgradnju rampe za invalide na obali Kupe. 

- Aktivnosti vezane uz javnu rasvjetu na Polanama, elektroenergetska suglasnost je dobivena, 

treba potpisati ugovor i platiti trošak priključka. 

- Rad na izvješću za cestu Podgora prema PGŽ, novac smo dobili. 

- Nalog za popravak šahti u Delnicama. 

- Napravljen je izvještaj za dodatno financiranje zimske službe za Hrvatske ceste. 

- Koordinacija rada zimske službe. 

- Opomena za uređenje okućnice u Lučicama. 

- Agenciji za plaćanje u poljoprivredi dostavljena je dopuna dokumentacije za Lovačku ulicu. 

- Odrađeno je Gradsko vijeće. 

- Rješenja za komunalni doprinos, naknadu za nezakonito izgrađene zgrade, posebni uvjeti 

gradnje. 

- Pregled i ažuriranje GIS baze podataka. Uspostavlja se registar nekretnina. Sve sami radimo, 

nema potrebe za angažiranje nikog vanjskog. 

- Iskolčenja. 

- Opomena odnosno rješenje za uklanjanje napuštenog vozila u Školskoj ulici. 

- Prometno redarstvo. 

- Kontrola računa i dnevnika zimske službe. 

- Komunalna naknada – izmjera i kontrola površina i evidentiranje novih obveznika. 

- Kontrola u Crnom Lugu vezano uz opomenu za čišćenje okućnice. 

- Fakture za režije za zgradu gradske uprave. 

- Rješenja za zakup javnih površina. 

- Odluke o ulaganju u prostore u vlasništvu Grada. 

- Zamjena stolarije u Lujzinskoj 21. 

- Produženje ugovora o najmu stana. 

- Odgovor za zakup zemljišta u vlasništvu Grada. 

- Revizija učinkovitosti za nogometni stadion. 

 

PETAR HRG 

- Aktivnosti vezane uz Delničku adventsku bajku. Nakon Rijeke i Zagreba kreće promocija na 

području Istre. Ovaj tjedan posjetila su nas dva vlaka s vrtićkom djecom, idući tjedan očekujemo 

tri vlaka. 

- Odrađene su administrativne zadaće prema Programskom pravcu 27 susjedstava. 

- Pripremljen je materijal za Skupštinu. 

- Odrađen je sastanak u NP „Risnjak“ po pitanju upravljanja posjetiteljima. 

- Koordinacija direktora TZ Gorskog kotara. 

- Sastanak na temu organizacije Silvestarske utrke. 

 

TANIJA MULC 

- Nije realiziran posjet Dječjeg vrtića iz Rijeke. 

- Uređenje Vrtića u duhu Božića, kićenje jelkice, izrada čestitki. 

- Određene su odgajateljice koje će voditi radionice Delničkoj adventskoj bajci. 

- Početkom tjedna počeli su manji izostanci zbog crijevne viroze i vodenih kozica. 

- Sutra će skupina „Bubamarci“ posjetiti Čazmu. 

- Sukladno potrebi rada za vrijeme blagdana organiziran je rad i godišnji odmori. 

- Savjetodavni rad odrađen je s 8 predškolaca, danas s još dva, spremni su za školu. 

- Individualni rad s četvoro djece koji ukazuju na specifičnosti. 

- Rad s odgajateljicama po pitanju djece s teškoćama. 

- Isplata plaća i suradnja s Računovodstvom vezano uz uplate roditelja. 

 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Nastava na temu vatrogasnih pumpi – podjela i tehničke karakteristike. 

- Upoznavanje ulica djelovanja i mjesta hidranata. 



- Registracija tehničkog vozila, namještena je fitness prostorija. 

- Izrađena je satnica za plaće, isplaćen je prvi dio otpremnine. 

- Obrada Statuta i Pravilnika te priprema za Upravno vijeće. 

 

GORAN ŠTIMAC 

- U dvorani je riješen problem s kondenzacijom vlage na tavanu i kapanjem na parket – 

napravljeni su ventilacijski otvori. 

- Na stadionu je voda ispuštena iz sistema, objekt je spreman za prezimiti. 

- Otkazane su hokejaške utakmice. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Radovi na rampi, iskopi su gotovi, jučer je trebala biti betonaža. 

- Održan je sastanak u Komunalcu vezano za suglasnost Hrvatskih voda i mišljenja na Odluku o 

odvodnji otpadnih voda. 

- Izdan je nalog geometrima za izradu podloge karte koju traže Hrvatske vode. 

- Odrađena je sjednica Gradskog vijeća. 

- Nije održana sjednica Odbora za komunalne djelatnosti jer su se neki članovi ispričali, nije bilo 

kvoruma. 

- Izrada idejnog prometnog rješenja kod INA benzinske pumpe i prijelaza prema Konzumu. 

- Od Komunalca su dobiveni prijedlozi novih cjenika za odvoz otpada i odvodnju. Rađena je 

analiza, održan je sastanak Savjeta za zaštitu potrošača koji su dali negativno mišljenje. Imali 

smo primjedbe na Odluku o otpadu, jučer je pristigla druga varijanta te odluke i to će biti na 

tragu onoga kako treba biti, a zatraženo je i novo mišljenje od zaštite potrošača. 

- Danas je sastanak s Komunalcem vezano za problem izrade Glavnog projekta za sanaciju Sović 

Laza. Dobili smo rješenje vezano za zaštitu okoliša i elaborat, zatražili smo mišljenje o primjeni 

direktive EU, potreban je Glavni projekt kako bismo ishodili građevnu dozvolu. Taj Glavni 

projekt nikako da dobijemo, ugovor s projektantom ima Komunalac.  

- Prema urbanizmu je upućen zahtjev za formiranje parcele oko mrtvačnice u Hrvatskom. 

- 1.1. 2019. godine stupa na snagu zakon vezan za porez na dohodak. JLS su dužne izraditi odluku 

koja se odnosi na porez vezano za iznajmljivače, odluka je izrađena u suradnji s g. Hrgom, 

prijedlog je da to budu minimalne cijene. Do sada su svi imali 300 kn po ležaju, sada je 

dozvoljena mogućnost da cijena bude od 150 do 1500 kn po ležaju. Moramo napraviti razliku 

između obale i kontinenta te je prijedlog da kod nas to iznosi 150 kuna. O tome moramo donijeti 

odluku do kraja siječnja, u protivnom se primjenjuje jedinstven iznos od 750 kuna. 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Prema nalogu odvjetničkog ureda prikupljani su podaci o pravnom sljedništvu na Domu u 

Crnom Lugu. Postupak je na Sudu, a poslan je i upit Državnom arhivu ukoliko posjeduju nešto 

od dokumentacije. 

- Prema pristigloj zamolbi za kupnju zemljišta izradit će se ugovor o kupoprodaji. 

- Dat je nalog geometru za formiranje okućnice u radničkoj 6 u Lučicama.  

- Danas će se ODO poslati obavijest o pokretanju postupka rješavanja pravnih odnosa vezano za 

zgradu u S. S. Kranjčevića. 

- Izrađeni su primjeri rješenja o ovrsi. 

- Odrađene su aktivnosti vezano uz sastanak Savjeta za zaštitu potrošača. 

- Pripremljeni su materijali za Web stranicu. 

- Aktivnosti vezane uz ugovor o suradnji s PGŽ vezano uz Fond solidarnosti za djecu i mlade.  

- Izrađena su rješenja i dopisi nakon sjednice Socijalnog vijeća. 

- Sporazum o suradnji za potrebe EU prijestolnice kulture. 

- Potpisivanje ugovora sa stipendistima. 

 

Dovršeno u 8,30 sati. 

 

 Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

 Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 


